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P R O T O K Ó Ł Nr 9/2019 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu 25 

października 2019 r. 
 
Posiedzenie Komisji w dniu 30 września  2019 r. było transmitowane i zostało udostępnione 
w Biuletynie Informacji Publicznej: http://bip.strykow.pl/?a=9034 
 
Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Strykowie  odbyła posiedzenie w składzie:    

1. Mateusz Słojewski -  Zastępca Przewodniczącego  
2. Marek Gierat     -  członek 
3. Damian Perek -    - członek 
4. Jarosław Włodarczyk -  członek 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Mateusz Słojewski -  Zastępca Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej. 
 
 Porządek posiedzenia:  
1. Zapoznanie się z dokumentacją wybranych zamówień publicznych o wartości powyżej 

30 tys.€ zrealizowanych w 2018 roku tj. zadania pn. Budowa terenu rekreacyjnego w 
Strykowie w postaci ścieżki spacerowej wraz z oświetleniem terenu. 

2. Sprawy różne z zakresu merytorycznego działania Komisji. 
Radny Marek Gierat złożył wniosek o zamianę kolejności realizacji punktów porządku 
posiedzenia: 
1. Sprawy różne z zakresu merytorycznego działania Komisji. 
2. Zapoznanie się z dokumentacją wybranych zamówień publicznych o wartości powyżej 

30 tys.€ zrealizowanych w 2018 roku tj. zadania pn. Budowa terenu rekreacyjnego w 
Strykowie w postaci ścieżki spacerowej wraz z oświetleniem terenu. 

głosowanie: 4 głosy za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących 
Ad. pkt 1  
Na posiedzeniu Komisja doprecyzowała plan pracy na drugie półrocze 2019 r. 
Radny Damian Perek mówił o konieczności wystąpienia do zarządcy dróg powiatowych o 
uprzątnięcie dróg, ich poboczy z zakrzaczeń  i uprzątnięcie chodników przed zimą oraz o 
potrzebie naprawy barierki ochronnej w Sierżni ( okolice kapliczki). 
Radny pytał na jakim etapie jest budowa mostu w Smolicach? 
Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa przyjął zgłoszenie radnego i mówił , że złoży takie 
wystąpienie do zarządców wszystkich dróg. 
Prace na moście w Smolicach są intensywne, nie ma zagrożenia dla wykonania tej inwestycji. 
Burmistrz Strykowa poinformował na posiedzeniu Komisji, że wnioski radnych o udział w 
komisjach dokonujących odbioru inwestycji nie zostaną uwzględnione ponieważ zgodnie z 
prawem w odbiorze inwestycji udział biorą merytoryczni pracownicy Urzędu. 
Komisje rady mogą oglądać natomiast daną inwestycję przed samym odbiorem i wnosić 
uwagi. 
Radny Marek Gierat pytał co z pozyskaniem grantów na wymianę oświetlenia w całej gminie 
na energooszczędne? 
Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że nie dotyczyło to całej gminy 
tylko 21 linii energetycznych zaprojektowanych w poprzedniej kadencji. Całość zadania 
szacowana jest na ok. 2 miliony złotych, zostało złożone wystąpienie o środki finansowe w 
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ramach ŁOM, dofinansowanie byłoby w granicach 1mln 400 tys. zł. Dokumenty zostały 
zweryfikowane formalnie i czekają na ocenę merytoryczną. 
Radny Paweł Kasica pytał o nośność mostu w Smolicach. 
Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że jest to 40 lub 50 ton, po 
sprawdzeniu udzieli dokładnej informacji. 
Radny Mateusz Słojewski nawiązał do odbioru strykowskiego ,,balonuˮ i pytał czy po 
stwierdzeniu 37 usterek na wykonaniu tej inwestycji wykonawca naprawi usterki. 
Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że to w interesie wykonawcy jest 
dążenie do odbioru końcowego tej inwestycji. Jest w tej chwili wykonany materiał zdjęciowy 
tych usterek, który ewentualnie będzie dowodem przy wystąpieniu naszym przeciw 
wykonawcy do sądu. 
Radny Jarosław Włodarczyk pytał czy do końca sezonu będą utwardzane drogi gminne? 
Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że jest materiał z kruszenia gruzu, 
drogi będą na bieżąco utwardzane, drogi są również na bieżąco równane. Wróciliśmy do 
pozyskiwania środków zewnętrznych na remonty dróg. 
Po przerwie w posiedzeniu Komisji prowadzenie posiedzenia przejął jej Przewodniczący 
Jakub Mielczarek. 
Ad. pkt. 2 
Zapoznanie się z dokumentacją wybranych zamówień publicznych o wartości powyżej 30 
tys.€ zrealizowanych w 2018 roku tj. zadania pn. Budowa terenu rekreacyjnego w Strykowie 
w postaci ścieżki spacerowej wraz z oświetleniem terenu. 
Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja przeanalizowała dokumenty przetargowe 
dotyczące zadania Budowa terenu rekreacyjnego w Strykowie w postaci ścieżki spacerowej 
wraz z oświetleniem terenu według zasad ustawy o zamówieniach publicznych. 
Komisja nie stwierdziła uchybień w przypadku realizacji tego zadania przez inwestora i 
zakończyła kontrolę tego zadania. 
Komisja poprzez głosowanie przyjęła informację o realizacji tego zadania: 4 głosy za bez 
głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 
Podczas głosowania nieobecny radny Marek Gierat. 
Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Z.Kubiak.  

 

 

 

 
                                                                                            Przewodniczący Komisji Rewizyjnej                  

                                                                                        Rady Miejskiej w Strykowie  

       

                                                           Jakub Mielczarek 

 

 

 


